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Vragen van het lid Oskam (CDA) aan de staatssecretarissen van Veiligheid en 
Justitie en van Financiën over de berichten «Gokbranche wil lagere belasting» 
en «Het Nederlandse model voor gokken op internet komt eraan» (ingezonden 
18 april 2013). 

Vraag 1
Kent u de berichten «Gokbranche wil lagere belasting»1 en «Het Nederlandse 
model voor gokken op internet komt eraan»?2 

Vraag 2
Deelt u de mening dat Nederland zich niet afhankelijk moet opstellen richting 
grote online gokbedrijven die alleen willen toetreden tot de Nederlandse 
markt op hun eigen voorwaarden, zoals een fors lager kansspelbelastingta-
rief, die zelf jarenlang illegaal op de Nederlandse markt opereren? 

Vraag 3
Wat vindt u van de uitspraken van Unibet dat de overheid geen «betutte-
lende» beperkingen aan gokbedrijven moet opleggen als het gaat om het 
tegengaan van gokverslaving? 

Vraag 4
Klopt het dat u een verlaagd tarief van 20 procent overweegt om daarmee 
aan de online gokbranche tegemoet te komen? Zo ja, waarom acht u twee 
aparte tarieven noodzakelijk en op basis van welke argumenten? 

Vraag 5
Hoe gaat u voorkomen dat partijen de Nederlandse kansspelbelasting kunnen 
ontduiken en illegaal blijven opereren vanuit kansspelbelastingparadijzen 
zoals Malta?

1 NOS.nl, 15 april 2013
2 Financieele Dagblad, 17 april 2013
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